



**2017-2018 Betting On Our Future Youth Media Project
Peer Leader Application 青年領袖申請表**

Applicant Information 個人資料

Name 姓名: _____

Gender 性別: Male 男 Female 女

Address 住址: _____

School 學

Grade 年級: _____

Age 年齡: _____

Home Phone 住宅電話: _____

Birthdate 出生日期: _____

Cell Phone 手提電話: _____

Primary Language 母語: _____

Email 電郵: _____

Ethnicity 族裔: _____

Best time to reach you 聯絡你的最佳時間: _____

Are you bilingual in any language? What language? 其他你會說的語言: _____

*There is no right or wrong answer to the following questions. Just tell us what you think.

下列問題的答案並沒有對錯之分。只要告訴我們你的真實想法。

1. What does “gambling” or “betting” mean to you? How does youth gambling different from adult?

『賭博』或『投注』對你來說是什麼意思？青少年和成年人的賭博有什麼不同？

2. Do you or someone you know have a problem with gambling? Please give a brief description.

你或你認識的人中有賭博的問題嗎？請簡略說明。

3. Do you think gambling is an issue? Why or why not? When does gambling become harmful (beside financial problems)? 你認為賭博是否一個問題，為什麼？除卻金錢問題，賭博在什麼時候會變成有害？

Betting On Our Future (BOOF) Youth Media Project Peer Leader Application -- CYC
IMPORTANT: Please answer ALL questions completely, thoroughly, and print neatly in black or blue ink.
重要提示：請完整回答所有問題，及以黑色或藍色墨水筆清晰地填寫。

4. If you were a problem gambler, what would motivate you to change?
假如你是一個問題賭徒，有什麼原因能推動你作出改變？

5. How do you see yourself? What are your strengths? Weaknesses?
你對自己的評價為何？你的強項是什麼？弱項又是什麼？

6. Do you have related experience working in media project? If so, please describe.
你有媒體製作的相關經驗嗎？是什麼？

7. What do you think are the 3 most critical factors on how to be successful in this project? Please explain. 你認為在這個計劃中，3個最決定性的成功因素是什麼？請說明。

8. How can you contribute to this project? What specific skills do you have?
你能為這次計劃作出什麼貢獻？你有什麼技能？

9. What are you hoping to gain from this project? 你對這個計劃有什麼期望？

10. This is a 7 months project which requires you to meet at least twice per week. It culminates with your participation and attendance at the Spotlight Festival in Anaheim, CA from **June 10-13, 2018**. Can you commit to all the responsibilities of being a peer leader and project requirements?

這是一個為期 7 個月的培訓活動。你將必須出席每星期兩次的會議，並參與在 **2018 年 6 月 10 日至 13 日**，於加州 Anaheim 市舉行的 Spotlight Festival 影展和高峰会。你能承諾可以達到這些要求，並肩負起作為青少年領袖的責任嗎？ YES 是 NO 否

School & Job Schedule

If you are going to attend summer school or any afterschool programs (including sports, lessons, classes, jobs) please write in the time and date you are committed to attend.

如果你會參加課外活動或者其他的項目（包括運動，課程，工作），請寫下參加的時間和日期。

For example, write "School 8am-3pm, Monday to Friday" or "MYEEP Job 4am-6pm, Monday"

例如，寫下 學校 8am-3pm，星期一到星期五"或者"MYEEP 工作 4pm-6pm，星期一"

Monday 星期一	Tuesday 星期二	Wednesday 星期三	Thursday 星期四	Friday 星期五	Saturday 星期六	Sunday 星期天

For further questions or inquiries, please contact: Annie Tong, Project Manager at anniet@cycsf.org or (415)775-2636 ext. 211

Completed application forms must be turned in to the CYC Main Office at 1038 Post Street, San Francisco, CA 94109 or faxed to (415)775-1345. The DEADLINE IS **OCOTBER 27th!** Please be advised that if you are mailing your application it must be IN OUR OFFICE by **OCOTBER 27st!**

